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KLASA: 007-02/22-01/2 

URBROJ: 2125/20-26 

Novalja, 08. ožujka 2022. 

 

Z A P I S N I K 

 

S 9. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 07. ožujka 2022. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji praktikuma, s početkom u 13:15 

sati. Početak sjednice je uz prethodnu telefonsku suglasnost članova Školskog odbora pomaknut za 15 

minuta u odnosu na poziv koji je predviđao početak sjednice u 13:00 sati. 

 

Prisutni članovi: 

1. Ivana Kurilić, predsjednica Školskog odbora, predstavnica Osnivača 

2. Ana Vidas, zamjenica predsjednice Školskog odbora, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog 

vijeća  

3. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

4. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

5. Marija Vidušin, predstavnica Osnivača 

6. Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja. 

 

Odsutni članovi: 

1. Ante Dabo, predstavnik Osnivača – izostanak je opravdao predsjednici Školskog odbora. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić – tajnik 

3. Arijana Cimperman – sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća. 

 

 

Ivana Kurilić predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 6 od ukupno 7 članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad te predlaže sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika s 8. sjednice; 

2. Otvaranje i razmatranje prijava na natječaju za ravnatelja Škole; 

3. Tekuće informacije. 

 

Pitanja i dopuna nije bilo te je dnevni red predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje: 

 

• dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 8. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 8. sjednice dobili 

u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 8. 

sjednice: 

 

• Zapisnik s 8. sjednice Školskog odbora održane 18. veljače 2022. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno. 
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Ad 2. Otvaranje i razmatranje prijava na natječaju za ravnatelja Škole 

 

Predsjednica Školskog odbora moli tajnika da izvijesti članove Školskog odbora o pristiglim molbama. 

Tajnik odgovara da je na natječaj pristigla jedna prijava, da je urudžbirana 01. ožujka 2022., da je na 

poleđini kuverte napisano Aleksij Škunca te pristupa otvaranju kuverte. Nakon toga tajnik čita sadržaj 

prijave i priloženu dokumentaciju. Izvještava da dokumentacija sadrži prijavu na natječaj datiranu 01. 

ožujka 2022., poseban list bez datuma i potpisa koji nabraja priložene dokumente uz prijavu, kratki 

životopis od 08. veljače 2022., diplomu Filozofskog fakulteta u Zadru od 09. ožujka 1985. ovjerenu od 

strane Ličko-senjske županije, Ureda za opću upravu Gospić, Ispostava Novalja od 28. veljače 1996. u 

kojoj stoji da je Aleksij Škunca stekao sedmi (VII.) stupanj stručne spreme i stručni naziv diplomirani 

historičar i diplomirani arheolog, odgovor Ministarstva znanosti i obrazovanja u vezi zamolbe za 

izdavanjem prijepisa Svjedodžbe o položenom stručnom ispitu od 18. veljače 2022. (KLASA:602-

02/22-09/00032 URBROJ: 533-05-22-0002) u kojem stoji da Ministarstvo nije u mogućnosti izdati 

duplikat svjedodžbe ili duplikat uvjerenja o položenom stručnom ispitu, nego da umjesto toga odgovor 

Ministarstva služi kao valjan dokaz da je Aleksij Škunca 10. i 11. veljače 1993. u Rijeci položio stručni 

ispit za zvanje učitelja povijesti s općim uspjehom odličan, kopiju potvrde o položenom stručnom ispitu 

za Aleksija Škuncu od 11. veljače 1993., uvjerenje da se ne vodi kazneni postupak za Alekija Škuncu 

od 03. veljače 2022., elektronički zapis Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje od 03. veljače 2022. 

u kojem je među ostalim određeno da je radni odnos Aleksiju Škunci u OŠ A.G. Matoša Novalja započeo 

09. srpnja 1991. te da do dana izdavanja elektroničkog zapisa nije prestao, potvrdu o stažu i poslovima 

koju je izdala OŠ A.G. Matoša Novalja 09. veljače 2022. u kojoj se navodi da je Aleksij Škunca od 09. 

srpnja 1991. zaposlen u punom radnom vremenu na radnom mjestu ravnatelja te da je od 09. srpnja 

1991. do 10. rujna 2001. uz poslove ravnatelja obavljao i poslove učitelja povijesti, potpisani program 

rada Aleksija Škunce za mandatno razdoblje bez datuma, koji nije čitan nego je samo konstatiran da 

prileže prijavi jer će detaljnije biti predstavljen od strane samog kandidata na školskim vijećima, potvrdu 

o radu na projektima koju je izdala OŠ A.G. Matoša Novalja 09. veljače 2022. gdje se navodi da je 

Aleksij Škunca radio na projektima financiranima iz Europskog socijalnog fonda (fond Europske Unije) 

i to na projektima Školske sheme voća i povrća te mlijeka i mliječnih proizvoda 2016./2017., 

2017./2018., 2018./2019., 2019./2020., 2020./2021. i 2021./2022. te na projektima Osiguravanja 

pomoćnika u nastavi i stručnih komunikacijskih posrednika učenicima s teškoćama u razvoju u 

osnovnoškolskim i srednjoškolskim odgojno-obrazovnim ustanovama 2017./2018., 2018./2019., 

2019./2020., 2020./2021. i 2021./2022., potvrdu Ministarstva obrane od 04. veljače 2022. u kojoj se 

navodi da je Aleksij Škunca stekao status hrvatskog branitelja iz Domovinskog rata, s time da je tajnik 

napomenuo da se Aleksij Škunca u svojoj prijavi nije pozvao na pravo prednosti pri zapošljavanju koju 

bi ostvario kao hrvatski branitelj iz Domovinskog rata te da treba samo konstatirati da ova potvrda 

prileže prijavi, elektronički zapis iz knjige državljana od 03. veljače 2022. koji navodi da je Aleksij 

Škunca upisan kao hrvatski državljanin te naposljetku i studentski indeks u kojem je navedeno na 

stranici 3, 5, 8 i 10 da je Aleksij Škunca pohađao kolegij njemačkog jezika ukupno četiri semestra. 

Tajnik je rekao da po njegovom mišljenju nije potrebno pristupiti vrednovanju dodatnih kompetencija 

pošto se ovdje radi o samo jednoj prijavi koja se ne uspoređuje ni s kojom drugom. 

Nakon ovoga je predsjednica Školskog odbora otvorila raspravu pa se javila sindikalna povjerenica u 

svojstvu Radničkog vijeća s primjedbom da bi dodatne kompetencije koje su se tražile u natječaju 

trebalo navesti i u Statut kao i način vrednovanja dodatnih kompetencije. Tajnik joj je odgovorio da je 

dokazivanje dodatnih kompetencija i vrednovanje dodatnih kompetencija već određeno u Statutu u 

člancima 96. i 97., da je u samom natječaju za ravnatelja određeno kako se dokazuju dodatne 

kompetencije kao i to da se dodatne kompetencije vrednuju sukladno odredbama članka 97. Statuta. 

Također je rekao da je Statut svima dostupan na mrežnoj stranici Škole, a da je poveznica na Statut bila 

točno označena u zaglavlju natječaja. 

Javio se potom ravnatelj te je pojasnio da je njegova originalna potvrda o položenom stručnom ispitu 

negdje zametnuta u školi, da je moguće da je to zametnuo prijašnji tajnik pa je zato morao tražiti da mu 

Ministarstvo izda duplikat potvrde, a kako oni nisu to bili u mogućnosti, da su mu dali odgovor koji 

služi kao dokaz da je kopija originala vjerodostojna, odnosno da nije falsifikat. 

Za raspravu se više nitko nije javljao te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog 
liste kandidata za ravnatelja Škole s jednim prijavljenim kandidatom Aleksijem Škuncom: 
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• Školski odbor jednoglasno je utvrdio da u daljnju proceduru na natječaju za ravnatelja Škole 

ide lista kandidata s jednim prijavljenim kandidatom Aleksijem Škuncom. 

• Utvrđena lista će se dostaviti u daljnju proceduru 

Učiteljskom vijeću, Vijeću roditelja, zboru radnika i Školskom odboru 

tako što će se prijava kandidata Aleksija Škunce umnožiti za svako tijelo u jednom primjerku. 

 

Ad 3. Tekuće informacije 

 

Riječ dobiva ravnatelj Aleksij Škunca te izvješćuje prisutne da je u petak prisustvovao sastanku s 

ministrom znanosti i obrazovanja Radovanom Fuchsom, da je na sastanku bilo riječi o kandidiranju 

škola za kapitalne projekte, da od svih škola u Ličko-senjskoj županiji postoji potreba za dogradnjom 

škole u Korenici i škole u Novalji. Obavijestio je da će Ministarstvo raspisati natječaj za 50 škola, uz 

kojih će biti i 50 kontrolnih škola preko kojih će se pratiti provedba natječaja, a da tih 50 kontrolnih 

škola izvodi nastavu u jednoj smjeni. Rekao je da je Ministarstvu dostavljena sva potrebna 

dokumentacija za dogradnju škole, da je potkraj prosinca 2021. izdana Građevinska dozvola, da je 

Županija bila dužna dostaviti Ministarstvu projekte u fizičkom obliku kako bi Ministarstvo moglo izdati 

suglasnost na idejni projekt, no da ih Županija nije dostavila u pravilnom formatu te da je o tome odmah 

obaviješten projektant koji ima iskustva u izradi projekata dogradnje škola na području Zadarske 

županije. Izvijestio je da je projektant odmah potom dostavio Županiji projekte u pravilnom formatu te 

da je sada sva potrebna dokumentacija u Ministarstvu. Rekao je da se prilikom posjete ministra održao 

poseban sastanak s načelnicima i gradonačelnicima na temu predškolskog odgoja, no da je Grad Novalja 

u dobroj situaciji pošto je prošla administracija dogradila dječji vrtić. 

Dalje je rekao da postoji inicijativa udruge „Stare užance“ iz Metajne te ronilačkog kluba „Dupin“ iz 

Novalje da im se ustupi na raspolaganje slobodan prostor, udruzi „Stare užance“ prizemlje Područne 

škole Metajna, a ronilačkom klubu „Dupin“ prostorije Područne škole Lun. U prizemlju Područne škole 

Metajna bi se uredila zavičajna zbirka, a u Područnoj školi Lun bi se smjestila ronilačka oprema i 

kompresori. Rekao je da se niti jedan od ovih prostora sada ne koristi za izvođenje nastave, ali da bi se 

o davanju u najam ili zakup trebalo usuglasiti s Osnivačem te da će o tome naposljetku odluku donijeti 

Školski odbor. Spomenuo je da je ronilački klub „Dupin“ nekad koristio zgradu do gradske uprave, ali 

da ta zgrada ide u rekonstrukciju pa su ostali bez prostora. Rekao je da trenutno uz Područnu školu Lun 

susjed radi pregradni zid. 

Izvijestio je potom da se sastao s načelnikom Općine Kolan na temu poboljšanja uvjeta za boravak 

učenika u toj školi, da Općina planira izgraditi jednu polivalentnu dvoranu za potrebe učenika mlađih 

uzrasta, da je sadašnji načelnik realniji u svojim zahtjevima nego prijašnji koji je tražio da Područna 

škola Kolan postane područna osmogodišnja škola. Rekao je da Općina Kolan planira izgraditi dječji 

vrtić, da je već osigurala zemljište i da im je ova Škola uvijek na dispoziciji ako se što može poboljšati. 

Rekao je potom da i dalje ima pozitivnih učenika na COVID-19, ali da cijeli razredni odjeli više ne idu 

u samoizolaciju jer se sada vrši samotestiranje učenika, no da su u Školi i dvije pozitivne učiteljice. 

Izvijestio je da su u tijeku učenička natjecanja, ali da ih vremenske prilike otežavaju, da učenici danas 

imaju natjecanje iz geografije i da nisu mogli ići u Gospić već se natjecanje provodi ovdje u školi, na 

daljinu. Rekao je da je za sutra planirano natjecanje iz futsala u Otočcu, no da Škola zbog vremenskih 

neprilika možda neće sudjelovati. 

Postavilo se pitanje kada bi se mogla ponovno otvoriti škola u Lunu pa je Kristina Šegota odgovorila da 

na Lunu ima puno beba do godine dana, ali da će još neko vrijeme biti tek pokoji učenik mlađeg uzrasta 

te je pretpostavila da će se oni priključivati školi u Jakišnici, dok se ne stvori određena kritična masa. 

Ravnatelj je podsjetio da je slična situacija bila i s Područnom školom Jakišnica koja nije bila aktivna 

četiri godine, a sada ponovno radi. 

Ravnatelj je rekao da je danas pristigla uputa ministra u vezi mogućih izbjeglica iz Ukrajine, da ih prema 

trenutnim saznanjima nema, ali ako netko od njih dođe u privatnom aranžmanu da se zna kako postupati 

s učenicima. 

Predsjednica Školskog odbora je upitala kada počinje predstavljanje srednjih škola učenicima 8. razreda, 

na što joj je zamjenica predsjednice odgovorila da se čeka uputa Ministarstva te da se s tim obično počne 
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krajem 3. ili početkom 4. mjeseca, da se dobije brošura te da se o toj temi organiziraju i roditeljski 

sastanci. 

Za raspravu se više nitko nije javljao te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 13:42 sati. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG 

ODBORA 

 

Darko Peranić 
 

 

Ivana Kurilić 

 

 

 

 

 

U prilogu zapisniku ove sjednice nalaze se sljedeći dokumenti iz prijave kandidata Aleksija Škunce na 

natječaju za ravnatelja: 

- prijava od 01. ožujka 2022. 

- poseban list bez datuma i potpisa koji nabraja priložene dokumente uz prijavu 

- životopis od 08. veljače 2022. 

- diploma Filozofskog fakulteta u Zadru od 09. ožujka 1985. 

- odgovor Ministarstva znanosti i obrazovanja od 18. veljače 2022. u vezi zamolbe za izdavanjem 

prijepisa Svjedodžbe o položenom stručnom ispitu 

- potvrda o stručnom ispitu od 11. veljače 1993. 

- uvjerenje o nekažnjavanju od 03. veljače 2022. 

- elektronički zapis Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje od 03. veljače 2022.  

- potvrda o stažu i poslovima u OŠ A.G. Matoša Novalja od 09. veljače 2022.  

- program rada za mandatno razdoblje bez datuma 

- potvrda o radu na projektima u OŠ A.G. Matoša Novalja od 09. veljače 2022. 

- potvrda Ministarstva obrane od 04. veljače 2022. 

- elektronički zapis iz knjige državljana od 03. veljače 2022. 

- studentski indeks Sveučilišta u Splitu serijski broj E 000055, broj studenta 87-1979 iz 1979. 

 


